
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання шостої сесії Чернігівської міської ради восьмого 

скликання 

 

25 березня 2021 року        м. Чернігів 
 

Розпочато засідання о 09.30 

Закінчено засідання о 13.50 
 

Головуючий на сесії – міський голова Атрошенко Владислав 

Анатолійович. 

 

Загальний склад Чернігівської міської ради восьмого скликання 

становить 42 депутати. У роботі засідання шостої сесії міської ради восьмого 

скликання взяли участь 38 депутатів. 
 

На сесію запрошені: 

- заступники міського голови; 

- начальники відділів та управлінь міської ради; 

- керівники міських органів виконавчої влади, підприємств, 

організацій та установ; 

- керівники підприємств житлово-комунального господарства; 

- представники засобів масової інформації. 

 

Відповідно до Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» 

та Закону України «Про запобігання корупції» міський голова         

Атрошенко В. А. повідомив про наявність конфлікту інтересів при розгляді 

пункту 40 питання проекту порядку денного № 20 «Про поновлення 

договорів оренди земельних ділянок юридичним та фізичним особам». 

Депутат міської ради Черненок М. П. повідомив про наявність 

конфлікту інтересів при розгляді пункту 1.9 питання проекту порядку 

денного № 18 «Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 

юридичним та фізичним особам» та пунктів 30, 31, 32 та 33 питання проекту 

порядку денного № 19 «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою, 

надання, вилучення і передачу земельних ділянок юридичним і фізичним 

особам». 

Депутат міської ради Тарасовець Ю. М. повідомив про наявність 

конфлікту інтересів при розгляді пункту 1.7 питання проекту порядку 

денного № 18 «Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 

юридичним та фізичним особам». 

Вони заявили, що не будуть приймати участі у голосуванні при 

розгляді цих пунктів питань проекту порядку денного. 
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В обговоренні порядку денного шостої сесії Чернігівської міської ради 

восьмого скликання взяли участь: 

 

Представники ради ветеранів 

АТО 

 

 

До проекту порядку денного шостої сесії 8 скликання було включено      

3 додаткових питання: 

1. Про заходи щодо закінчення процедури ліквідації комунального 

підприємства «Дільниця з контролю за благоустроєм міста» Чернігівської 

міської ради. 

2: Про надання згоди на прийняття нерухомого майна. 

3. Про звернення Чернігівської міської ради до Кабінету Міністрів 

України щодо сприяння у забезпеченні киснем закладів охорони здоров’я 

міської ради, що надають медичну допомогу хворим з COVID-19. 

 

Депутатський корпус не підтримав включення до проекту порядку 

денного питання «Про заборону діяльності у Чернігівській міській раді партії 

«Опозиційної платформи «За життя» та виключення із членів виконавчого 

комітету Антошина В. Л.», яке запропонували представники ради ветеранів 

АТО. 

 

Більшістю голосів міська рада затвердила такий порядок денний 

роботи шостої сесії міської ради восьмого скликання: 

 

1 Про продовження на 2021 рік Програми підтримки та розвитку 

комунального підприємства «Телерадіоагентство «Новий Чернігів» 

Чернігівської міської ради в період впровадження цифрового мовлення на  

2018 – 2020 роки. 

2. Про звільнення генерального директора комунального підприємства 

«Телерадіоагентство «Новий Чернігів» Чернігівської міської ради. 

3. Про призначення генерального директора комунального 

підприємства «Телерадіоагентство «Новий Чернігів» Чернігівської міської 

ради. 

4. Про затвердження змін до Програми розвитку міжнародних відносин 

міста Чернігова на 2020-2021 роки. 

5. Про погодження надання у користування надр, що містять корисні 

копалини місцевого значення. 

6. Про затвердження Положення про управління житлово-

комунального господарства Чернігівської міської ради у новій редакції. 

7. Про погодження Інвестиційної програми АКЦІОНЕРНОГО 

ТОВАРИСТВА «ОБЛТЕПЛОКОМУНЕНЕРГО» на 2021 рік у сфері 

теплопостачання. 
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8. Про внесення змін до переліків об’єктів комунальної власності 

територіальної громади м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2021 році 

(нежитлове приміщення за адресою: вул. Івана Мазепи, 46). 

9. Про внесення змін до переліків об’єктів комунальної власності 

територіальної громади м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2021 році 

(нежитлове приміщення за адресою: вул. Козацька, 28). 

10. Про внесення змін до переліків об’єктів комунальної власності 

територіальної громади м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2021 році 

(нежитлове приміщення за адресою: вул. Магістратська, 5а). 

11. Про затвердження переліків об’єктів комунальної власності 

територіальної громади м. Чернігова. 

12. Про затвердження Примірного договору оренди нерухомого або 

іншого окремого індивідуально визначеного майна, що належить до 

комунальної власності територіальної громади міста Чернігова. 

13. Про визнання таким, що втратило чинність рішення Чернігівської 

міської ради від 30 липня 2007 року «Про затвердження Порядку проведення 

конкурсу на право укладання договору оренди комунального майна»            

(19 сесія 5 скликання) зі змінами. 

14. Про надання дозволу на приватизацію житла у частині будівлі, що 

розташована за адресою: вул. Гетьмана Полуботка, 120. 

15. Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради від              

24 грудня 2020 року № 3/VIII-29 «Про бюджет Чернігівської міської 

територіальної громади на 2021 рік» зі змінами і доповненнями (№ 4/VIII-9, 

№ 5/VIII-13). 

16. Про заходи щодо закінчення процедури ліквідації комунального 

підприємства «Дільниця з контролю за благоустроєм міста» Чернігівської 

міської ради. 

17. Про надання згоди на прийняття нерухомого майна. 

18. Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

громадянам, для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), для індивідуального 

садівництва. 

19. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), 

передачу земельних ділянок у власність та оренду громадянам для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибна ділянка), для індивідуального садівництва та для 

городництва. 

20. Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 

юридичним та фізичним особам. 
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21. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою, надання, 

вилучення і передачу 

земельних ділянок юридичним і фізичним особам. 

22. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок юридичним 

та фізичним особам. 

23. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення. 

24. Про звернення Чернігівської міської ради до Кабінету Міністрів 

України щодо сприяння у забезпеченні киснем закладів охорони здоров’я 

міської ради, що надають медичну допомогу хворим з COVID-19. 

25. Про депутатські запити. 

26. Різне. 
 

 

 

Результати голосування: 

Заг. склад ради 

 

38 

ТАК 34 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 
 

 

ЧАС ДЛЯ ДОПОВІДЕЙ: 

По першому питанню      до 10 хвилин 

По другому питанню      до 10 хвилин 

По третьому питанню      до 10 хвилин 

По четвертому питанню     до 10 хвилин 

По п'ятому питанню      до 10 хвилин 

По шостому питанню      до 10 хвилин 

По сьомому питанню      до 10 хвилин 

По восьмому питанню      до 10 хвилин 

По дев’ятому питанню      до 10 хвилин 

По десятому питанню      до 10 хвилин 

По одинадцятому питанню      до 10 хвилин 

По дванадцятому питанню     до 10 хвилин 

По тринадцятому питанню     до 10 хвилин 

По чотирнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По п’ятнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По шістнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По сімнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По вісімнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По дев’ятнадцятому питанню    до 10 хвилин 
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По двадцятому питанню     до 10 хвилин 

По двадцять першому питанню    до 5 хвилин 

По двадцять другому питанню    до 5 хвилин 

По двадцять третьому питанню    до 10 хвилин 

По двадцять четвертому питанню    до 05 хвилин 

По двадцять п’ятому питанню    до 10 хвилин 

По двадцять шостому питанню    до 05 хвилин 

Першу перерву зробити через дві години роботи, наступні через кожні 

півтори години, перерву на обід з 14.00 до 14.45. 

 

Щодо першого питання порядку денного «Про продовження на        

2021 рік Програми підтримки та розвитку комунального підприємства 

«Телерадіоагентство «Новий Чернігів» Чернігівської міської ради в період 

впровадження цифрового мовлення на 2018 – 2020 роки» міська рада 

прийняла рішення № 6/VIIІ – 1, яке додається. 

 

Результати голосування: 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 34 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 2 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 
 

Щодо другого питання порядку денного «Про звільнення генерального 

директора комунального підприємства «Телерадіоагентство «Новий 

Чернігів» Чернігівської міської ради» виступила Капустян О. І. – 

генеральний директор КП «ТРА «Новий Чернігів» міської ради. 

 

Міська рада з другого питання порядку денного шостої сесії  міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 2, яке додається.  

 

Результати голосування: 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 36 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 
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Щодо третього питання порядку денного «Про призначення 

генерального директора комунального підприємства «Телерадіоагентство 

«Новий Чернігів» Чернігівської міської ради» в обговоренні питання взяли 

участь: 

 

Депутат 

Соломаха  

Ірина Григорівна 

- член постійної комісії міської ради з 

питань освіти, медицини, соціального 

захисту, культури, молодіжної політики 

та спорту 
 

Ломако 

Олександр Анатолійович 

 

- секретар міської ради 

 

Міська рада з третього питання порядку денного шостої сесії міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 3, яке додається.  

 

Результати голосування: 

 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 36 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо четвертого питання порядку денного «Про затвердження змін до 

Програми розвитку міжнародних відносин міста Чернігова на                     

2020-2021 роки» міська рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 4, яке додається. 
 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 37 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 
  

 

Щодо п'ятого питання порядку денного «Про погодження надання у 

користування надр, що містять корисні копалини місцевого значення» міська 

рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 5, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 34 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо шостого питання порядку денного «Про затвердження 

Положення про управління житлово-комунального господарства 

Чернігівської міської ради у новій редакції» міська рада прийняла рішення  

№ 6/VIIІ – 6, яке додається. 
 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

 

ТАК 34 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 3 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 
 

Щодо сьомого питання порядку денного «Про погодження 

Інвестиційної програми АКЦІОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА 

«ОБЛТЕПЛОКОМУНЕНЕРГО» на 2021 рік у сфері теплопостачання» міська 

рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 7, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 3 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо восьмого питання порядку денного «Про внесення змін до 

переліків об’єктів комунальної власності територіальної громади                    

м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2021 році (нежитлове 

приміщення за адресою: вул. Івана Мазепи, 46)» виступив Єпінін О. Ю. – 

начальник фонду комунального майна міської ради. 

 

В обговоренні питання взяла участь: 
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Депутат 

Рейко 

Марина Миколаївна 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 
 

 

Міська рада з восьмого питання порядку денного шостої сесії  міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 8, яке додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 39 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо дев’ятого питання порядку денного «Про внесення змін до 

переліків об’єктів комунальної власності територіальної громади                    

м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2021 році (нежитлове 

приміщення за адресою: вул. Козацька, 28)» виступив Єпінін О. Ю. – 

начальник фонду комунального майна міської ради. 

 

Міська рада з дев’ятого питання порядку денного шостої сесії  міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 9, яке додається.  

 

Результати голосування: 

 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 38 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо десятого питання порядку денного «Про внесення змін до 

переліків об’єктів комунальної власності територіальної громади                    

м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2021 році (нежитлове 

приміщення за адресою: вул. Магістратська, 5а)» виступив Єпінін О. Ю. – 

начальник фонду комунального майна міської ради. 

 

Міська рада з десятого питання порядку денного шостої сесії  міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 10, яке додається.  
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 39 

 

ТАК 39 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо одинадцятого питання порядку денного «Про затвердження 

переліків об’єктів комунальної власності територіальної громади                    

м. Чернігова» міська рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 11, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 39 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо дванадцятого питання порядку денного «Про затвердження 

Примірного договору оренди нерухомого або іншого окремого індивідуально 

визначеного майна, що належить до комунальної власності територіальної 

громади міста Чернігова» міська рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 12, яке 

додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 39 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо тринадцятого питання порядку денного «Про визнання таким, 

що втратило чинність рішення Чернігівської міської ради від 30 липня      

2007 року «Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право 

укладання договору оренди комунального майна» (19 сесія 5 скликання) зі 

змінами» міська рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 13, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 38 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо чотирнадцятого питання порядку денного «Про надання дозволу 

на приватизацію житла у частині будівлі, що розташована за адресою:        

вул. Гетьмана Полуботка, 120» міська рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 14, 

яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 39 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо п’ятнадцятого питання порядку денного «Про внесення змін і 

доповнень до рішення міської ради від 24 грудня 2020 року № 3/VIII-29    

«Про бюджет Чернігівської міської територіальної громади на 2021 рік» зі 

змінами і доповненнями (№ 4/VIII-9, № 5/VIII-13)» виступила              

Лисенко О. Ю. – начальник фінансового управління міської ради. 

 

Міська рада з п’ятнадцятого питання порядку денного шостої сесії 

міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 15, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 39 

 

ТАК 36 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 3 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо шістнадцятого питання порядку денного «Про заходи щодо 

закінчення процедури ліквідації комунального підприємства «Дільниця з 

контролю за благоустроєм міста» Чернігівської міської ради» виступила 

Лисенко О. Ю. – начальник фінансового управління міської ради.  
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В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат 

Рейко 

Марина Миколаївна 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Дмитренко 

Василь Лук’янович 

- начальник управління земельних 

ресурсів міської ради 

 

Депутат 

Бистров  

Віктор Едуардович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Миколаєнко 

Роман Сергійович 

 

- начальник юридичного відділу міської 

ради 

Пономаренко 

Сергій Миколайович 

 

- голова ліквідаційної комісії 

Депутат 

Сехін 

Віктор Олександрович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

підприємництва, туризму та інвестиційної 

діяльності 

 

 

Міська рада з шістнадцятого питання порядку денного шостої сесії  

міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 16, яке 

додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 36 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 3 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо сімнадцятого питання порядку денного «Про надання згоди на 

прийняття нерухомого майна» міська рада прийняла рішення № 6/VIIІ – 17, 

яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

39 

ТАК 38 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо вісімнадцятого питання порядку денного «Про надання дозволів 

на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) громадянам, для будівництва 

і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка), для індивідуального садівництва» виступив   

Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Бачурін С. М. 
 

- голова ради ветеранів АТО/ООС 

Бизган І. М. 

 

- представник ради ветеранів АТО/ООС 

Требух А. В. 

 

- ветеран АТО/ООС 

Запека О. М. 

 

- представник ГО «Родина воїна» 

Депутат 

Рейко 

Марина Миколаївна 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Депутат 

Кирієнко 

Сергій Владиславович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Гашпар 

Олександр Романович 

 

- громадський активіст 

Депутат 

Соломаха  

Ірина Григорівна 

- член постійної комісії міської ради з 

питань освіти, медицини, соціального 

захисту, культури, молодіжної політики 

та спорту 
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Пропозиція представників ради ветеранів АТО/ООС про зняття з 

розгляду пунктів питання проекту порядку денного з 1.4 по 1.14 не була 

підтримана депутатським корпусом. 

 

Пункти проекту рішення 2.2 та 8 були зняті з розгляду. 

 

Міська рада з вісімнадцятого питання порядку денного шостої сесії 

міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 18, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 33 

 

ТАК 25 

НІ  1 

УТРИМАЛИСЬ 3 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо дев’ятнадцятого питання порядку денного «Про затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості), передачу земельних ділянок у 

власність та оренду громадянам для будівництва і обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), для 

індивідуального садівництва та для городництва» виступив              

Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 

В обговоренні питання взяв участь: 

 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 
 

 

Пункти проекту рішення 1.2, 1.11 були зняті з розгляду. 

 

Міська рада з дев’ятнадцятого питання порядку денного шостої сесії  

міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 19, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

31 

ТАК 27 
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НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо двадцятого питання порядку денного «Про надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 

технічних документацій із землеустрою юридичним та фізичним особам» 

виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів 

міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат 

Рейко 

Марина Миколаївна 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Калюжний 

Сергій Сергійович 

 

- начальник управління архітектури та 

містобудування міської ради  

 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат 

Голець 

Віталій Віталійович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

 

Пункти проекту рішення 1.1, 1.2, 1.4, 1.5, 1.7, 1.8, 2.1, 3.1, 3.3, 3.5, 4, 5, 

6, 10 були зняті з розгляду. 

 

Міська рада з двадцятого питання порядку денного шостої сесії  міської 

ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 20, яке додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

32 

ТАК 30 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо двадцять першого питання порядку денного «Про затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних 

документацій із землеустрою, надання, вилучення і передачу земельних 
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ділянок юридичним і фізичним особам» виступив Дмитренко В. Л. – 

начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 

Пункти проекту рішення 1.1, 1.2 були зняті з розгляду. 

 

Міська рада з двадцять першого питання порядку денного шостої сесії  

міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 21, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

33 

ТАК 32 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо двадцять другого питання порядку денного «Про поновлення 

договорів оренди земельних ділянок юридичним та фізичним особам» 

виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів 

міської ради. 

 

В обговоренні питання взяв участь:  

 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 
 

 

Пункти проекту рішення 8, 29, 30 були зняті з розгляду. 

 

Міська рада з двадцять другого питання порядку денного шостої сесії  

міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 22, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

34 

ТАК 30 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 
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Щодо двадцять третього питання порядку денного «Про надання 

дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення» виступив Дмитренко В. Л. – 

начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 

Міська рада з двадцять третього питання порядку денного шостої сесії  

міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 23, яке 

додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

34 

ТАК 32 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо двадцять четвертого питання порядку денного «Про звернення 

Чернігівської міської ради до Кабінету Міністрів України щодо сприяння у 

забезпеченні киснем закладів охорони здоров’я міської ради, що надають 

медичну допомогу хворим з COVID-19» виступив Кухар В. В. – депутат 

міської ради. 

 

В обговоренні питання взяла участь:  

 

Депутат 

Рейко 

Марина Миколаївна 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 
 

 

Міська рада з двадцять четвертого питання порядку денного шостої 

сесії міської ради восьмого скликання прийняла рішення № 6/VIIІ – 24, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

36 

ТАК 33 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 
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Щодо двадцять п’ятого питання порядку денного «Про депутатські 

запити» було розглянуто запити депутатів міської ради: 

 

Запит депутата Гольця В. В. щодо вирішення питання діяльності та 

збереження єдиного в Україні, унікального народного аматорського хору 

«Дітей війни». 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 25, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Гольця В. В. щодо вжиття невідкладних заходів щодо 

ремонту асфальтного покриття по вул. Генерала Бєлова. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 26, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Рейко М. М. щодо підключення житлового будинку по 

вул. Промислова, 40 до теплової мережі Чернігівської ТЕЦ. 
 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 27, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 
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НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Рейко М. М. щодо звернення до керівника Чернігівської 

окружної прокуратури про проведення перевірки по кримінальним 

провадженням, основним фігурантом яких є директор КП «Паркування та 

ринок» Гоголь М. О., та притягнення до відповідальності слідчих слідчого 

відділу Чернігівського відділу поліції та прокурорів Чернігівської окружної 

прокуратури з приводу бездіяльності та неналежного виконання своїх 

службових обов’язків. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 28, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Рейко М. М. щодо функціонування бані та спортзалу на 

території Подусівської насосної станції №2 комунального підприємства 

«Чернігівводоканал» міської ради. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 29, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дериземлі А. В. щодо встановлення паркану на 

прибудинковій території будинку по вул. Генерала Пухова, 51. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 30, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дериземлі А. В. щодо благоустрою прибудинкової 

території по вул. Всіхсвятська, 6 А, а саме: 

- другий та четвертий під’їзд будинку терміново потребують 

ремонту; 

- встановлення парканів біля під’їздів; 

- дерева потребують обстеження та обрізки; 

- встановлення дорожнього знаку «Тупик». 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 31, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дериземлі А. В. щодо відсутності асфальтного покриття 

після укладення каналізаційного колектору по вул. Сосницькій від будинку    

№ 49 до будинку № 2А. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 32, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 
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Запит депутата Хрустицького В. А. щодо закриття проїзду по зеленій 

зоні біля будинку по вул. Генерала Пухова, 101. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 33, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Коваленка В. В. щодо проведення обстеження та 

вжиття заходів з метою запобігання руйнації будинку та виникненню тріщин 

у стінах квартир у будинку по вул. Льотна, 15. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 34, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Коваленка В. В. щодо приведення прибудинкової 

території до належного стану зі сторони проїжджої частини                     по 

вул. Льотній, 17А. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 35, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 
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Запит депутата Коваленка В. В. щодо вирішення проблеми з 

водовідведенням стічної води біля будинку по вул. Льотна, 9, зі сторони 

проїжджої частини. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 36, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Рашиної Н. Ю. щодо проведення капітального ремонту 

туалетних приміщень у Чернігівському навчально-реабілітаційному центрі    

№ 1 (школа для дітей з вадами слуху). 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 37, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Рашиної Н. Ю. щодо встановлення контейнерного 

майданчику для збору сміття по вул. Урочище Святе та затвердження графіку 

вивозу сміття. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ – 38, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 
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УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Рашиної Н. Ю. щодо облаштування тротуарів по         

вул. Кільцевій від вул. Бориса Гмирі до вул. 1 Травня та ремонту дороги. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 39, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Рашиної Н. Ю. щодо оновлення меблів у шкільній 

їдальні Чернігівського ліцею № 32. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 40, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Лобачової Ю. М. щодо продовження існуючої 

маленької автостоянки від 5-го до 8-го під’їздів по вул. Генерала Пухова, 133. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 41, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 
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НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Лобачової Ю. М. щодо ремонту тротуару від               

вул. Космонавтів до вул. Доценка та частини вул. Генерала Пухова. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 42, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Лобачової Ю. М. щодо проведення у 2021 році 

капітального ремонту дорожнього покриття по вул. Тополина. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 43, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Хольченкової Н. М. щодо вирішення питання 

благоустрою ділянки дороги по вул. Шевченка на повороті на                      

вул. Менделєєва, біля зупинки навпроти Центрального парку культури та 

відпочинку (після дощу утворюється велика калюжа, яку неможливо 

перейти). 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 44, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 
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НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Хольченкової Н. М. щодо ремонту внутрішньо-

будинкового проїзду по вул. Шевченка №№ 106, 108 та відсутності 

асфальтного покриття на заїзді у двір. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 45, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Хольченкової Н. М. щодо видалення аварійних дерев 

(тополі), по вул. Малиновського, 57; та асфальтування внутрішньо-

будинкового проїзду по вул. Малиновського, 55. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 46, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Хольченкової Н. М. щодо необхідності внутрішнього та 

зовнішнього ремонту будівлі Чернігівського РАЦСу, а також благоустрою 

прилеглої території. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 47, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дарницької Ю. Г. щодо облаштування дитячого 

майданчика на прибудинковій території по вул. Мстиславській, 132. 
 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 48, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дарницької Ю. Г. щодо встановлення електронних 

транспортних табло на зупинках на перехресті вул. Героїв Чорнобиля та                  

вул. Мстиславської. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 49, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дарницької Ю. Г. щодо відновлення дорожнього 

покриття та проведення капітального ремонту міжбудинкового проїзду біля 

будинку по вул. Кошового, 35. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 50, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дарницької Ю. Г. щодо косметичного ремонту 4-го 

під’їзду будинку по вул. Льотній, 6. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 51, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дарницької Ю. Г. щодо прибирання каміння з дитячого 

майданчика біля будинків по вул. Мстиславська,132, 136, 140. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 52, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Дарницької Ю. Г. щодо встановлення світлофорного 

об’єкта по проспекту Миру, біля будинків 207А та 209. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 53, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Леник Г. Л. щодо прибирання прилеглої території біля 

встановлених сміттєвих контейнерів по вул. 1 Травня, 165. 
 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 54, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Лесун Л. В. щодо відновлення дорожнього покриття 

навколо будинку по вул. О. Кошового, 35, а також проведення капітального 

ремонту міжбудинкового проїзду. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 55, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Соломахи І. Г. щодо приведення в належний стан 

прибудинкової території житлового будинку по вул. Доценка, 11. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 56, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Шевчука О. І. щодо облаштування паркану біля 

будинку по вул. Серьожникова, 5 та визначення формату облаштування 

цивілізованих паркомісць біля вказаного будинку. 
 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 57, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Шевчука О. І. щодо впорядкування зовнішнього виду 

будинку №6 по вул. Серьожникова. 
 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 58, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Кирієнка С. В. щодо повторного розгляду постійно 

діючою комісією з питань безпеки та організації дорожнього руху в місті 

Чернігові питання щодо встановлення пристроїв зменшення швидкості на 

пішохідному переході по проспекту Перемоги, 199 та запрошення депутата 

на засідання комісії. 
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Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 59, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Кирієнка С. В. щодо ремонту: 

- дорожнього полотна по вул. Кочерги; 

- дорожнього покриття по вул. Земська, 72; 

- прибудинкової території біля будинків по вул. Терентія Кореня. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 60, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Кирієнка С. В. щодо контролю за демонтажем 

незаконно встановленого металевого гаража та інших конструкцій і 

приведення території у відповідний стан біля будинку по                               

вул. Коцюбинського, 83. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 61, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 
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Запит депутата Кирієнка С. В. щодо обстеження разом з депутатом всіх 

висаджених дерев щодо їх аварійності в мікрорайоні загальноосвітньої 

школи № 7 (вул. Освіти, 26, вул. Кочерги, проспекту Перемоги, 193, 195, 199, 

вул. Рокоссовського, 19-25) та в разі виявлення, проведення їх вирубки. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 62, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Летути В. В. щодо благоустрою пішохідної доріжки від 

вул. Героїв Чорнобиля,1 до вул. Партизанська, а саме: 

- облаштування пішохідної доріжки тротуарною плиткою; 

- встановлення вздовж неї стовпів з ліхтарями освітлення. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 63, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Летути В. В. щодо обстеження та заміни системи 

зовнішнього освітлення на території дитячих дошкільних навчальних 

закладів № 46 (вул. Льотна, 11-Б) та № 62 (вул. Матросова, 13-А); 

 

- Щодо відновлення асфальтного покриття біля центрального входу 

дошкільного навчального закладу № 46 (вул. Льотна 11-Б). 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 64, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Білогури В. О. щодо ремонту у 2021 році внутрішньо-

будинкових проїздів по вул. Толстого, 140, 142, 152, 154 та вул. Дмитра 

Самоквасова, 20. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 65, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Білогури В. О. щодо встановлення у 2021 році 

зупинкових комплексів по вул. Текстильників, Дмитра Самоквасова та 

Ціолковського. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 66, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Резніка Р. Н. щодо встановлення дитячого футбольного 

майданчика у дворі будинків по вулиці Котляревського, 4, 13, П’ятницька, 

92, 94 та проспекту Миру 89. 
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Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 67, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Резніка Р. Н. щодо капітального ремонту бетонних 

сходів, які знаходяться в аварійному стані і ведуть до дитячого майданчика 

біля будинків по проспекту Миру, 65, 75-Б та Котляревського, 3. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 68, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Тарасенка А. В. щодо демонтажу незаконно 

встановлених тимчасових споруд (сараїв), які розташовані поруч з 

прибудинковою територією по вул. Незалежності, 74,78 та 80. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 69, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 
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Запит депутата Тарасенка А. В. щодо демонтажу металевого 

відбійника, що встановлений на зупинці громадського транспорту 

«Педагогічний університет», який створює незручність пасажирам. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 70, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

41 

ТАК 40 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Тарасенка А. В. щодо продовження роботи з організації 

системи паркування в місті, а саме: 

- підготувати та прийняти рішення про організацію громадських 

стоянок та майданчиків для паркування автомобільного транспорту; 

- здійснення контролю за їх діяльністю відповідно до закону; 

- впровадити автоматизовану систему контролю оплати вартості 

послуг з паркування. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 71, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Тарасенка А. В. щодо заміни старих сміттєвих 

контейнерів на сучасні напівпідземні, які розташовані по вул. Толстого, 142, 

біля загальноосвітньої школи № 24. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 72, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Лазаренко В. Л. щодо благоустрою (асфальтування та 

заміна бордюрів) шкільного подвір’я ліцею №15 за адресою: вул. Козацька, 

48 А. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 6/VIIІ - 73, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Заг. склад ради 

 

35 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо двадцять шостого питання порядку денного «Різне» виступив 

Куц Я. В. – начальник управління житлово-комунального господарства 

міської ради, депутати міської ради: Голець В. В., Кирієнко С. В.,              

Рейко М. М., Черненок М. П., Старіков Р. М., Малець Н. М., Коваленко В. В., 

Вовк П. І., Левченко І. М. та Рашина Н. Ю. 

 

Оскільки всі питання порядку денного були розглянуті, міський голова 

оголосив 6 сесію міської ради восьмого скликання закритою. 

 

 

 

 

 

Міський голова        В. АТРОШЕНКО 


